
 

 

Bestyrelsesmøde i G/F Gjellesten tirsdag den 1. sept.. 2015, kl. 19.30, hos Torben 

 

Deltager: Torben Busgaard, Bent Steensen, Jørgen Bendtsen og Marianne Witt. 

Fraværende: Marianne Øvergård. 

Indkommet post: 

post fra host-master om validering, da vores domæne navn og CVR.nummer ikke er 

samme ansvars person. Det besluttes at formanden fremadrettet skal stå ved begge og 

skal ændres ved formandsskifte. Jørgen ændrer det hos host-master til Marianne 

Øvergård. 

Reklame fra nær alarm. Vi ligger det på hjemmesiden og tager det med på 

generalforsamlingen. 

Henvendelse fra medlemmerne: 

Henvendelse fra grundejer ang. fældning af træer på fællesarealer ved hans grund. Bent 

har svaret. 

Grønne områder: 

Der er enkelte steder i grundejerforeningen (på Krogholmvej og et område ned mod 

stien) hvor der mangler at blive beskåret buske/træer. Bent tager kontakt til Trim. 

Jørgen, Bent og Marianne Ø. går en tur rundt i foreningen og markere, hvilke træer der 

ønskes fældet. 

Der er kommet et par huller i vejene rundt om i foreningen (midt på stamvejen Jarlsvej 

ved et kloakdæksel og Jarlsvej nr. 7, stamvejen Vølundsvej). Bent kontakter kommunen. 

Vinter kontrakten udløber. Bent undersøger muligheden for forlængelse af kontrakten 

for 2 - 4 år med fast pris. 

Økonomi 



 

 

Alle har betalt kontingent incl. rykkere. 

Udestående ang. elforbrug (Dankær lygtepæl). Jørgen endte med at kontakte Dong, som 

har refunderet med 3 års tilbagevirkende kraft. 

Ang. CopyDan. Jørgen har nærlæst aftalen og vi skulle betale frem til 31.12.14. 

Eventuelt: 

Belysning på cykelstierne på de grønne områder. Kommunen har besluttet at 

grundejerforeningens lamper kan blive tilkoblet kommunens net. Kommunen vender 

tilbage i slutning af måneden ang. endelig aftale. 

Næste møde 24. november kl. 19.30  


